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Vragen van het lid Markuszower (PVV) aan de Minister van Justitie en 
Veiligheid over het bericht «De rechtspraak moet een slag maken naar etnische 
diversiteit» (ingezonden 29 maart 2018). 

Vraag 1
Kent u het bericht «De rechtspraak moet een slag maken naar etnische 
diversiteit»?1 

Vraag 2
Wat vindt u van de uitspraak van de president van het gerechtshof Den Haag 
dat het aantal rechters met een migratie-achtergrond «veel te laag» is? 

Vraag 3
Wat vindt u van de uitspraak dat er meer rechters moeten komen «die hun 
cultuur begrijpen»? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat rechters neutraal moeten zijn? Zo nee, waarom niet? 
Zo ja, sinds wanneer moeten rechters die een bepaalde cultuur willen 
begrijpen deze ook vertegenwoordigen? Of bent u van mening dat er ook 
meer rechters met rood haar moeten komen of meer rechters die de PVV 
aanhangen? 

Vraag 5
Vindt u niet dat als een rechter van mening is dat er meer rechters moeten 
komen met een migratie-achtergrond vanwege het argument dat die «hun 
cultuur beter begrijpen» hij eigenlijk suggereert dat er blijkbaar ook meer 
mensen voor de rechter verschijnen met een migratie-achtergrond? Zo nee, 
waarom niet? 

Vraag 6
Deelt u de mening dat deze gevaarlijke uitspraken eigenlijk ook een pleidooi 
zijn voor sharia-rechtspraak, aangezien dit een bepaalde cultuur het best 
vertegenwoordigt? Zo nee, waarom niet? 

1 Volkskrant, 26 maart 2018
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Vraag 7
Deelt u de mening dat deze president een dwaallicht is en dat de rechters die 
onder hem ressorteren niet meer objectief kunnen oordelen in de zaak 
Wilders?
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